
 

Mondelingen Vragen, Vragenuur 11 oktober 2018 

Vragen worden gesteld door Sophie Schers, GroenLinks. 

 

Fietsenblokkade op de bushalte 

Voor TivoliVredenburg ligt een mooie lange bushalte. Althans dat is de bedoeling, de halte doet 

echter ook met grote regelmaat dienst als fietsenstalling. De blindegeleidenstrook en de 

halteringsblokken in de bestrating van de halte maken op parkerende fietsers blijkbaar niet de indruk 

dat hun fiets voor de neus van uitstappende busreizigers geparkeerd zal staan, die ook nog eens een 

rolstoelplank mogelijk nodig hebben om uit te stappen of via de geleidestrook hun weg moeten 

vervolgen (zie bijgevoegde afbeelding).   

GroenLinks vind het belangrijk dat bushaltes in Utrecht toegankelijk zijn. Fietsen horen daar niet 

geparkeerd te worden. Daarom heeft de GroenLinks-fractie de volgende vragen: 

 

1. Is de wethouder bekend met het fietsparkeerprobleem op de bushalte Vredenburg (richting 

Neude)? 

 

2. Hoe verklaart de wethouder de voortdurende blokkade van geparkeerde fietsen op de halte? 

 

3. Is de wethouder het met GroenLinks eens dat er in het belang van toegankelijkheid hier 

voortaan dusdanig gehandhaafd moet worden op foutgeparkeerde fietsen zodat de bushalte 

zo goed als fietsvrij wordt gedurende de tijd van de dag dat hier bussen halteren? Zo ja kan 

de wethouder toezeggen hier zo snel mogelijk voor te zorgen? 

 

4. Is de wethouder bereid om aanduiding in de stenen aan te brengen om het fietsparkeren te 

ontmoedigen? Zo nee, waarom niet? 

 

5. Het fietsparkeren nabij TivoliVredenburg vormt een aanhoudend probleem door hinderlijk 

geparkeerde fietsen. Het gebrek aan voldoende fietsparkeerplekken in de binnenstad is een 

bekend probleem. Kan het college aangeven hoe het staat met het creëeren van meer 

plekken in de binnenstad, en specifiek rondom muziekcentrum Vredenburg? 

 

6. Wat kan de wethouder, mogelijk in samenspraak met ondernemers in de nabijheid en met 

TivoliVredenburg, doen om bezoekers van dit deel van de binnenstad te verleiden hun 

fietsen elders te parkeren en daarmee de toegankelijkheid van de openbare ruimte te 

verbeteren?  

 

7. Wil de wethouder de raad binnen afzienbare tijd informeren over welke aanvullende 

maatregelen er genomen gaan worden om het fietsparkeerprobleem van hinderlijk gestalde 

fietsen op te lossen bij TivoliVredenburg? 

  



 

Afbeelding  

(beschrijving: bushalte Vredenburg stadinwaarts met geparkeerde fietsen tussen fietspad en 

geleidstrook.) 

 

 


